

Original

A stylized, handwritten signature in black ink, appearing to read 'Göbler'.

since 1975

Bürostuhlservice
Georg Göbler
Teltower Straße 4e
D-13597 Berlin

Hotline: 030 35134070 oder 0172 3161449

Fax.: 030 35104555

info@buerostuhlservice-goebler.de
www.buerostuhlservice-goebler.de

O t t o Z a p f C h a i r



Das Original aus den 70ern.

Im Jahre 1975, von Otto Zapf für Knoll International entwickelt, war dieser der Inbegriff des "Chefsessels". Otto Zapfs patentierter Sessel ermöglichte durch seine auf federnde Stahlelemente aufgesteckten Kissen sowie durch deren spezieller Ausformung eine ebenso komfortable wie äußerst ergonomische Sitzhaltung. Komplett mit Leder bezogen war er der Liebling in den Chefetagen auf der ganzen Welt - auch Helmut Kohl und Ayrton Senna saßen auf einem echten OTTO ZAPF CHAIR.

Das Remake von TOPSTAR ist zudem mit einer modernen Kniematik Wipptechnik ausgestattet und somit in Komfort und Ausstattung heute auf dem Markt nahezu konkurrenzlos unter den Chefsesseln.



In 1975 this chair, which was created by Otto Zapf for Knoll International™, was the mother-of-all executive chairs. Otto Zapf's patented chair provides a comfortable as well as an extremely ergonomic seating position. This is due to the cushions being attached by spring steel elements. The shape of the chair provides unparalleled comfort. The Otto Zapf Chair, which is completely upholstered in top grain leather, was the favorite in the executive sector of the whole world. Helmut Kohl, former Chancellor of Germany used the original Otto Zapf chair in his office.

The remake by TOPSTAR, is equipped with one of the most modern knee tilt mechanisms giving unrivalled comfort.



Den echten OTTO ZAPF CHAIR erkennt man an seiner Signatur, eingepreßt auf der Rückseite des Sessels!

You can identify the an original Otto Zapf Chair, by his signature, which is engraved on the back side of the chair!



made by TOPSTAR®

Otto Zapf Chair









made by TOPSTAR®

O t t o Z a p f C h a i r





Original

Otto Zapp

since 1975

